
Hieronder een aantal vragen aan de wethouder over De Omloop, dat vanavond voorligt.  
Naar aanleiding van de locatiestudie: 
- Waarom is de gemeenteraad of de commissie Ruimte niet betrokken bij, of zelfs maar 
geïnformeerd, over deze (vernieuwde) locatiestudie? 

- Welke externe experts en/of adviesbureau's hebben advies geleverd voor deze 
locatiestudie? 

- Welk proces is er vooraf gegaan aan het opstellen van de criteria voor het onderzoek?  
- Waarom is er gekozen voor een dergelijke puntenverdeling in de matrix, waarbij ieder 
criterium even zwaar meeweegt? 

- Op welke wijze is er in de locatiestudie getracht om arbitraire uitkomsten tegen te gaan? 

 
Vriendelijke groet,  
 
James Scharink 
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